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»Sprejmem tudi to, da sem
nor,« se je na včerajšnje
izjave solastnika in
direktorja Infonda Holdinga
Pierpaola Ceranija odzval
Dušan Zorko, prvi pivovar in
naslednik Boška Šrota.

Spomnimo,družbe iz skupine
Pivovarne Laško so v ponedeljek
vložile predlog za začetek ste-
čajnega postopka mariborskih
družb Center Naložbe in Infond
Holding. Cerani je njihov korak
pospremil z besedami:»Zorkovo
ravnanje je noro. Če potopi In-
fond, bo izgubil 140 milijonov
evrov, ki jih je v obliki posoji-
la dal pred mojim prihodom.
Sprašujem se, ali hoče družbo
speljati malim delničarjem ali
v zapor.« In še: »Sam bi Zorka
rad vprašal, zakaj je s stečajem
čakal do zdaj, ko sem priskrbel
200 milijonov, če ne zato, ker se
želi polastiti podjetja. A na moje
klice ne odgovarja.«

Zorko, ki s temi izjavami ni
bil seznanjen, je po vrnitvi s

► Dušan Zorko, predsednik
uprave Pivovarne Laško: »Še no-
bena Ceranijeva napoved ni bila
realna in realizirana.«
službene poti odgovoril: »Rav-
nali smo korektno in pregledno,
vsekakor pa tako, da smo kar
najbolje zavarovali svoje terja-
tve in terjatve drugih upnikov.
S predlogom smo čakali toliko
časa, kot je bilo normalno. Takoj
ko smo videli, kaj je nastalo iz
Infonda, smo jih pozvali k vrni-
tvi denarja, celo dvakrat, vendar
neuspešno.Ker pa so pred krat-
kim zapadli še zadnji dolgovi,
smo se obrnili na sodišče. Ne-

odvisno od njihove skupščine
in obljube o svežem kapitalu.«
Kako pa komentira Ceranijeve
obtožbe: »Plačan sem, da delam
kar najbolje. To tudi poskušam,
če pa lastniki menijo drugače,
me lahko kadarkoli zamenjajo.
Oni so tisti, ki odločajo, očitno
pa moja dejanja sodi predvsem
Cerani. V redu, brez problema,
sprejmem tudi to. In opazko,
da sem nor. Prepirati se nima
smisla, čas bo pokazal, katera
pot je bila prava. Do zdaj se je
na primer že izkazalo, da nobe-
na Ceranijeva napoved ni bila
realna in realizirana. Zdaj spet
obljublja 200 milijonov, čeprav
je ob tem polno 'čejev'. Govori o
nečem, kar sploh ni odvisno od
njega, načrt je poln pogojnikov.
A vseeno upam, da mu bo tokrat
uspelo. Z veseljem bomo vzeli
naših 140 milijonov in mu česti-
tali.« Kaj pa meni o primerjavi s
Šrotom? »Nihče več ne bo Boško
Srot. Sistem je onemogočiltake
prijeme, kar podpiram. Čeprav
Srota v določenih pogledih ozi-
roma obdobjih cenim in spoštu-
jem,« končuje Zorko. •


